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Hierbij vooruitlopend op het verslagje van PG de belangrijkste punten uit overleg vanmiddag van met

directeuren/bestuurders koepels LZ en curatieve zorg, OVAL, GGDGHORNL en RIVM

Doel overleg volgen regelmatig) gezamenlijk gesprek aangaan over uitvoering, gegevensverstrekking, logistiek e.d.

Vanmiddag ook: info GR-advies en duidelijk maken wat mogelijk is gezien aantallen beschikbare vaccins, geschiktheid vaccins,
manier van levering/verpakking, opslageisen. Ook manier waarop selectie doelgroep en oproepen plaatsvindt maakt uit. Zijn

onderlinge afhankelijkheden en heeft effect op de uitvoering.
van RIVM presenteert plaatje (bijlage) met prioriteiten maar ook dat uitvoering afhankelijk is van veel zaken

zoals dat niet alle vaccins geschikt zijn voor kleinschalige distributie/toepassing vanwege bijv verpakking en opslageisen (-70
zoals het Pfeizervaccin, daarom voor grootschalige distributie). Dit bepazlt ook de te vaccineren populatie.
Voor sommige meer prioritaire doelgroepen (dan algemene bevolking) kan wel gekeken worden naar combinaties waardoor

vaccins Pfeizer wel voor deze groepen gebruikt kunnen worden. Zoals selectie en oproepen door huisartsen en toedienen in

prikstraten door GGD, mogelijk met hulp van huisartse. Zijn groene lijnen in plaatje.

Vragen worden o.a. gesteld over prioriteit GHZ, zorgpersoneel en snelheid communicatie.

Opmerkingen: - belangrijk mee te nemen hoe mensen wonen, waardoor intramuraal meer prioriteit moet hebben tov ouderen

thuis.
- bij Covid moeten itt griepvaccinatie cok gehandicapten in de wijk prioriteit hebben omdat ze in een groepswoning wonen

en gezien hun gedrag het virus kunnen verspreiden.
- Regionale indeling?
- Meerdere partijen vragen naar prioriteit zorgpersoneel.

Oval: uitgangspunt bij vaccinatie zorgpersoneel is wat zorgwerkgevers willen.

Reacties [EEE nav vragen:
- Kabinetsreactie gaat morgen uit omdat Kamer gevraagd heeft om vaccinatiestrategie. Zal wel gepresenteerd worden als

eerste stap.
- zorgpersoneel verpleeghuizen prioriteit
- Prioriteiten ook politiek
- Minister heeft aangegeven dat kosten geen belemmering moeten zijn.


